

海口 / 澄迈 / 儋州/三亚 行程特点:

- -南山海上观音(108米海上观音)
- -骑楼老街 (中国历史文化名街)
- -体验海花岛盛宴
- -槟榔谷黎苗文化旅游区

特点美食

-海南四大名菜

(东山羊/文昌鸡/加积鸭/乐蟹)

- -南山素斋
- -土窑鸡
- -黎王宴

三亚 🕮 (4小时) 海口

亚龙湾国际玫瑰谷

福山田园咖啡

Fushan Tianyuan Coffee

Yalong Bay International Rose Valley

福山咖啡

(早/午/-)

【槟榔谷黎苗文化旅游区】 (含电瓶车) 全国首家民族文化5A级旅游景区,漫 步黎族传统村落,品尝黎族风味小吃,观赏黎族苗族原生态歌舞,沉浸式体验

【骑楼老街】最具特色的街道景观,老街荟萃了海南的各种特色美食,让您在 小吃街中自由品尝琳琅满目的海南美食。

海南四大名菜 Hainan Four Famous Dishes

黎族苗族文化魅力。

酒店: 海口新奥斯罗克酒店或当地同级4*

第五天 海口

(早/-/-)

今天将自由活动。

您可参加自费(人民币380/人含景点费用和午餐-剁椒鱼头宴,最少10人参加) 前往【天空之山-火山口】由绵延起伏的圆环屋顶构成。

如同在城市与海之间创造出了一片"天空之山",造型唯美,与周围环境高度 统一; 其包含图书馆、咖啡厅、展览区等业态布局, 体量虽小却颇为丰富, 能 带给市民游客多元化的文化体验。【冯小刚电影公社】(1942江城谣,芳华景区 (单景区)以冯小刚电影《温故1942》重现冯小刚导演作品的经典场景,置身于 中国百年城市间,感受年华的变化,景区内不同时段皆有不同的特色表演。 集合美食、娱乐、购物等综合景点。【观澜湖度假区】集娱乐、购物、休闲、 餐饮及文化于一体的大型综合项目,致力于带给顾客全新的娱乐式零售体验。

酒店: 海口新奥斯罗克酒店或当地同级4*

海口 🖈 吉隆坡

(早/机上用餐)

早餐后,前往海口美兰国际机场返回温馨家园,结束愉快的海南之旅!

购物: 竹炭/鱼油/中药

推荐自费:

宋城干古情表演: RMB320/人

直升机飞行体验1公里+游艇夜游三亚湾(70分钟): RMB280/人

吉隆坡 子 海口

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场,办理登机手续,后乘搭国际航班飞往海口。

酒店: 海口新奥斯罗克酒店或当地同级4*

海口 🕮 (1.5小时) 澄迈 🕮 (1.5小时) 儋州 (早/午/-)

【云洞图书馆】是海南省海口湾标志性艺术建筑,由清水混凝土一体浇筑成型 包括可以藏书万本的阅读空间和多功能影音区,以及咖啡厅、母婴室、公共休 息区、屋顶花园等配套设施,是市民游客阅读和休憩的理想场所。

【福山田园咖啡】集世界咖啡种植文化观赏、咖啡交易中心、世界咖啡口岸、 咖啡制作观摩品尝区、陶艺制作创意体验区、休闲娱乐度假于一体的特色风情 小镇, 这已经成为游客们来此休闲度假的体验活动。

【儋州海花岛盛宴】(海花岛外拍、婚礼庄园灯光秀、明清美食一条街)

海花岛 由三个独立的离岸式岛屿组成,规划平面形态为盛开在海中的三朵花 故取名为"海花岛"。其中,海花岛一号岛3.80平方千米、二号岛2.48平方千 米、三号岛1.53平方千米。一号岛主导功能为旅游度假、商业会展、酒店会议 娱乐休闲、餐饮和海洋运动休闲,为国际级的大型综合旅游服务区。二号岛和 三号岛主导功能为居住区。

(**岛上灯光开放属于海花岛管理,如不开放我社不做任何赔偿**)

酒店: 儋州海花岛欧堡酒店或当地同级5*

儋州 🕮 (3小时) 三亚

(早/午/晚)

【南山文化旅游区】(含电瓶车 & 抱佛脚)中国首批5A级景区,高达108米的 世界级、世纪级南海海上观音就建在南山的海面上。

【亚龙湾国际玫瑰谷】(含电瓶车)是以"玫瑰之约,浪漫三亚"为主题,以玫 瑰文化、黎族文化、创意文化为底蕴以玫瑰产业为核心,以'浪漫、欢乐'为 主题,依托周边山水资源,展现一个集乡村田园风情、花海休闲娱乐于一体的 休闲旅游目的地。

酒店: 三亚宝宏大酒店或当地同级4*

* 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代

*以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 * 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式:

价格:

出发日期:



ENJOYABLE HAINAN TRI

Haikou / Chengmai / Danzhou / Sanya)









Highlights:

-Nanshan Sea Guanyin

(108m Sea Guanvin)

-Qilou Old Street

(China Historical and Cultural Street)

-Experience the feast of

Haihua Island

-Li Miao Cultural Heritage Park

Meal Highlights:

-Hainan Four Famous Dishes (Dongshan Lamb, Wenchang Chicken, Jiaji Duck, Le Crab)

- -Nanshan Vegetarian
- -Earthenware Chicken
- -Li Wang Banquet

Day 1

KUALA LUMPUR → **HAIKOU**

MOB

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to HaiKou.

Hotel: Haikou New Osroc Hotel or similar local 4*

HAIKOU 🕮 CHENGMAI 🕮 DANZHOU

B/L/-

Yundong Library is a landmark art building in Haikou Bay, Hainan Province. It is cast in one piece of fair-faced concrete. Gardens and other supporting facilities are ideal places for citizens and tourists to read and rest.

Fushan Tianyuan Coffee It is a characteristic town that integrates world coffee planting culture viewing, coffee trading center, world coffee port, coffee production observation and tasting area, production ceramic creative experience area, leisure entertainment and vacation. This has become a tourist destination. Experience activities for leisure vacation.

Danzhou Haihua Island Feast (Haihua Island outdoor shooting, wedding manor light show, Ming and Qing food street) Haihua **Island** is composed of three independent offshore islands, and the planned plane shape is three flowers blooming in the sea Flowers, hence the name "Sea Flower Island". (**The lighting on the island is under the management of Haihua Island. If it is not opened, our company will not make any compensation**)

Hotel: Castle Hotel Ocean Flower Island or similar local 5*

Day 3

DANZHOU E SANYA

B/L/D

Nanshan Cultural Tourism Zone - Sea Guanvin (include electric vehicle & hug fojiao) China's first batch of 5A-level scenic spots, the 108-meter-high world-class, century-level South China Sea Sea-Guanyin is built on the sea surface of Nanshan.

Yalong Bay International Rose Valley (include electric vehicle) is based on the theme of "Rose Covenant, Romantic Sanya", with rose culture, Li culture and creative culture as the background, rose industry as the core, and 'romance, joy' as the theme.

Hotel: Sanya Baohong Hotel or similar local 4*

Day 4

SANYA ## HAIKOU

B/L/-

Li Miao Cultural Heritage Park, the China's first ethnic culture 5A-level tourist attraction, stroll through the traditional villages of the Li ethnic group, taste the Li ethnic snacks, watch the original ecological songs and dances of the Li Miao ethnic groups, and immerse yourself in the charm of the Li Miao culture.

Haikou Arcade Old Street, the most characteristic street landscape, the old street gathers a variety of Hainan special food, allowing you to freely taste a variety of Hainan cuisine in the snack

Hotel: Haikou New Osroc Hotel or similar local 4*

Day 5

HAIKOU

Today free & easy.

You can join optional tour as itinerary below (RMB 380/person include attraction fees and lunch - Fish Head Banquet with Chopped Peppers, min.10 people join), visit to **Sky Mountain** - A Crater "mountain in the sky" is created in the space, with a beautiful shape and a high degree of unity with the surrounding environment. Feng Xiaogang Film Commune (1942 Jiangcheng Ballad. Youth Scenic Area (Single Scenic Area) with Feng Xiaogang's movie "Back to 1942" to reproduce the classic scenes of Feng Xiaogang's directorial works, put yourself in China's century-old cities. Mission Hills Resort large-scale comprehensive project integrating entertainment, shopping, leisure, catering and culture, it is committed to bringing customers new entertainment retail experience.

Day 6

HAIKOU > KUALA LUMPUR

Hotel: Haikou New Osroc Hotel or similar local 4*

B/MOB

After breakfast, depart to Haikou Meilan International Airport to return to your warm home and end your pleasant trip in Hainan!

Shopping: Bamboo charcoal / Fish Oil / Chinese Medicine

Optional Tour:

Songcheng Eternal Love Performance: RMB320/person

Helicopter Flight Experience 1km + Yacht Night Tour of Sanya Bay (70 minutes): RMB280/person

If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.

Contact :	Price :	Departure Date :